
Technische vragen

Agendapunt: Sportzaal Waldervaart
Datum indienen: 13-10-2022

Inleiding:
Binnenkort wordt er een besluit genomen over de Sportzaal in de Waldervaart. Deze 
sportzaal moet naast de sportfunctie ook ruimte gaan bieden aan de wijkvereniging. De 
wijkvereniging heeft aangegeven niet tevreden te zijn met de voorlopige schetsen die aan de
wijkvereniging zijn voorgelegd. De wijkvereniging geeft aan dat de gewenste voorzieningen 
niet in het plan zijn opgenomen zoals een keukentje, bar, een eigen ingang en eigen opslag. 
De gemeente geeft aan dat de wijkvereniging hiervoor te weinig leden heeft, maar wel graag 
een heropleving van deze wijkvereniging ziet. De wijkvereniging geeft aan deze 
voorzieningen juist nodig te hebben om de wijkvereniging een boost te geven. Er is dus 
sprake van een zogeheten ‘’kip en ei’’ verhaal. De bedoeling is volgens de wijkvereniging dat
zij zich moeten gaan vestigen in de ‘’multifunctionele ruimte’’.
Onze vragen:

1. Klopt het dat de wijkvereniging in het verleden een toezegging van de gemeente 
heeft gekregen dat het buurthuis in het zicht van de buurtbewoners zou komen?

2. Zo ja, Waarom wijkt de gemeente nu van deze toezegging af?
3. Waarom krijgt de wijkvereniging geen eigen opslag en geen eigen ingang?
4. De wijkvereniging haalt bijna alle inkomsten uit de verkoop van eten en drinken, 

waarom biedt de gemeente geen faciliteiten hiervoor in de multifunctionele ruimte?
5. Vindt de gemeente de wijkvereniging ook slecht bereikbaar voor mensen die slecht 

ter been zijn? (Meest dichtbij zijnde parkeerplaats wordt de Vomar).
6. Zijn er nog aanpassingen in het plan mogelijk? 
7. Welke speelruimte ziet u nog om meer op te schuiven richting de wijkvereniging?

Namens de fractie van JessLokaal,
Marijn Streefkerk, Raadslid JessLokaal
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